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Graag onderstaand  ingekomen stuk plaatsen als openbaar stuk . Conform WOO 
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College B & W Stichtse Vecht 

Gemeenteraad Stichtse Vecht 

 

Geachte medeburgers, 

 

Op 28 november j.l heb ik ingesproken bij een commissie vergadering, ook namens Dhr C. Maan, 

in verband met een vraag gesteld aan de Gemeenteraad maar  doorgeschoven  op 20 december 

2022  ter beantwoording door het College en ook  het afschrift naar de raad  en naar ons. 

Aangezien wij nog steeds geen antwoord hebben mogen ontvangen  op deze  vraag, nu  aan de 

vertegenwoordigers van de politiek of zij wel een afschrift van het College hadden ontvangen. 

Dat bleek niet het geval maar ook tot op heden geen enkele  zichtbare vraag vanuit de politiek aan 

het College : wanneer komt ons antwoord en ook aan de gemeenteraad op tafel. 

 

Het onderwerp was 5-12-22: 

Bij de overname van de Openbare Verlichting (OVL) is er mogelijk een bedrag van ca 1 

MILJOEN teveel betaald, en terug te vorderen : gaat uw als Gemeenteraad hieraan iets doen? 

Omdat  het College er eerder niet op  reageerde. 

 

Met dit bedrag zou men sociale projecten kunnen steunen en in stand houden , zoals b.v. het 

populaire zwembad het KIKKERFORT, maar ook andere doelen. 

 

Aangezien wij geen concrete stappen hebben gezien van het bestuur tot vandaag, ligt dit nu  voor bij  

de rekenkamer, die dit  januari a.s. gaat behandelen. 

 

28-12-23 

 

afzender: D. van ‘t Hof 

                 

                 

 

 




